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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de ministers van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport en van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit over het
bericht dat het RIVM rekening houdt
met meer Q-koortspatiënten.
(Ingezonden 17 maart 2010)

1
Bent u bekend met het bericht «RIVM
houdt rekening met meer
Q-koortspatiënten»?1 en 2

2
Bent u bekend met de interne
nieuwsbrief waarnaar wordt
verwezen? Zo ja, wanneer wordt deze
brief openbaar gemaakt?

3
Is de enorme stijging van het aantal
patiënten mede het gevolg van het
lange getouwtrek tussen u beiden
over de te nemen maatregelen? Zo ja,
kan dan worden geconstateerd dat er
veel te lang gewacht is met het
nemen van deze maatregelen?

4
Deelt u de mening dat met deze
gegevens er geen sprake kan zijn van
het afbouwen van de genomen
maatregelen?

5
Wanneer kan de door u
aangekondigde brief worden
verwacht?

1 NOS, 16 maart 2010: «RIVM houdt rekening
met meer Q-koortspatiënten».
2 RIVM: Rijksinstituut voor Volksgezondheid

en Milieu.
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